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Zapis ze zasedani Akademickeho senatu FSpS
konaneho dne 3. unora 2017v 8,30 hod v mistnosti A33/227.

Pfitomni:
• PhDr. Martin Bugala

• PhDr. Jan Cacek, Ph.D.
• Mgr. Michal Kumstat, Ph.D.

• PaedDr. Petr Starec, Ph.D.

• Mgr. Milena Strachova, Ph.D.

• Mgr. Lenka Svobodova, Ph.D.

• PaedDr. Vera Vecefova
• Mgr. Tereza Hammerova

Omluveni:
• Mgr. Tereza Kralova

Hoste:
• Tajemnice Ing. Jana Nova, PhD.,MBA

PROGRAM JEDNANI

1. Projednani navrhu Opatfeni k vysi poplatku za pfihlasku v pfijimacim fizenf a za
studium v cizim jazyce

2. Schvaleni dokumentu Plan realizace DZ FSpS
3. Ruzne

PRUBEH JEDNANI

Pfedseda senatu pfivital hosta a senatory a dal hlasovat o programu zasedani. Program
byl jednohlasne odsouhlasen.

1. Projednani navrhu Opatreni k vysi poplatku za pfihlasku v pfijimacim fizeni a
za studium v cizim jazyce



Tajemnice Nova pfedstavila dokument a upozornila na zmeny, ktere jsou zejmena ve
formalni liprave dokumentu. Vyse poplatku zustavaji stejne jako v minulem
akademickem roce.
Pfedseda senatu Cacek doplnil, ze vyse poplatku na FSpS je srovnatelna s fakultami
v Praze a Olomouci.
Po kratke diskuzi bylo zahajeno hlasovani.

Prubeh hlasovani
Ve vefejnem hlasovani Akademicky senat FSpS odsouhlasil pfedlozenou podobu
dokumentu Stanoveni vyse poplatku spojenych se studlem pro akademicky rok
201/2017.
8 pro, 0 proti, 0 se zdrzel

2. Schvaleni dokumentu Plan realizace DZ FSpS
Tajemnice Nova pfedstavila dokument, ktery je vypracovan a odviji se od Planu
realizace dlouhodobeho zameru MU na rok 2017 a je vice zacilen na stezejni oblasti,
ktere byly zpracovany jednotlivymi prodekany FSpS.
Pfedseda senatu zahajil diskuzi.
Senator Starec vznesl dotaz, zda je realne otevirat studijni programy v cizim jazyce,
vzhledem k jazykove kompetenci akademiku FSpS

Tajemnice Nova - vzhledem k tomu, ze studium techto programu by bylo placene, je
mozne vyuzivat zahranicni odborniky i na castecny pracovni livazek, sestavovat
mezinarodni tymy, dale studium muze probihat v jinem rezimu, nezje klasicke
prezencni studium a atp. Otvirani studijnich programu v cizim jazyce je pfedevsim
jeden ze zpusobu, jak ucinit fakultu zajimavou a potfebnou.

Senator Bugala navrhuje (k bodu 5 dokumentu) zorganizovat behem akademickeho
roku trh pfilezitosti pro studenty DSP a studenty nMgr., tak aby doslo k jejich
efektivnejsimu vyuziti v navaznosti na projekty a vedeckovyzkumnou cinnost kateder
FSpS. Dale navrhuje uzsi mezikatedrovou spolupraci v oblasti publikacni cinnosti.

Pfedseda senatu Cacek upozornil v souvislosti s Novelou Vysokoskolskeho zakona na
pfechod studijnich oboru na studijni programy. Tyto navrhy na stud, programy budou
prochazet narocnym nekolikastupnovym hodnocenim. Je proto dulezite, aby se jiz nyni
garanti oboru zacali zabyvat pfipravou navrhu stud, programu.



Tajemnice Nova informovala o pfiprave zavedeni komunikacni platformy v ramci
univerzity.
Bylo zahajeno hlasovani.

Prubeh hlasovani
Ve vefejnem hlasovani Akademicky senat FSpS vzal na vedomi dokument Plan
realizace DZ FSpS 2017.
8 pro, 0 proti, 0 se zdrzel

3. Ruzne
3.1. Mgr. T. Vencurik, Ph.D. pozadal pfedsedu senatu o projednanf pfipominek,

ktere se tykaji Pokynu k vypracovani zaverecne prace. V roce 2015 bylo toto
tema aktualizace pokynu nekolikrat projednavane na AS FSpS s tim, ze Katedra
kineziologie pokyny dopracuje a aktualizuje. Do dnesniho dne toto nebylo
realizovano.
Dr. Vencurik pozaduje zapracovani pozadavku a vydani novych pokynu tak,
aby byly platne jiz pro studenty, ktefi budou odevzdavat zaverecne prace na jafe
2017

stanoveni minimalniho/maximdlniho poctu normostran (znaku) BP a DP
stanoveni minimalniho poctu citaci
vytvofeni sablony pro formalni zalezitosti (pismo, fadkovani, odstavce, atp.)
platne i pro seminarniprace
vytvofeni sablony uvodnich listu zaverecnych a semindrnich praci.

Senatofi pozadavky podpofili a na pfisti zasedani AS FSpS bude pozvan garant
metodologie doc. Zhanel.

3.2 Senator Starec pfedlozil senatu navrh na vyhlaseni volby na dekana FSpS jeste
ve funkcnim obdobf soucasneho AS FSpS MU. Navrh senatofi prostuduji a bude
projednan na pfistim zasedani AS FSpS.

Zapsala: Katefina Novotna Schvalil: pKDr. Jan Cacek, Ph.D.

Pfisti zasedani AS FSpS se uskutecni v patek 10. unora 2017 v 13,15 hod. ve velke
zasedaci mistnosti dekana.


